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Teknik- og Miljøforvaltningen 

 

 

 

Indre By Lokaludvalg opfordrer forvaltningen til at forelægge en sag 

for Teknik- og Miljøudvalget med forslag til, hvordan forvaltningen 

vil planlægge og gennemføre en kampagne for, at virksomheder 

anvender de kommunale affaldsindsamlingsordninger. 

 

Den nuværende tilstand, hvor både kommunale og forskellige private 

affaldsindsamlingsoperatører indsamler affald, er ikke holdbar. Det 

genererer unødig lastbiltrafik i Indre Bys beboelsesgader, og særligt 

de private operatørers affaldsindsamling er til gene for beboerne, 

fordi det typisk sker om natten. 

 

Lokaludvalget opfordrer derudover forvaltningen til at forelægge en 

plan for Teknik- og Miljøudvalget for, hvordan den kommunale 

affaldsindsamling i Indre By kan ske under hensyntagen til beboerne 

i bydelen og herunder en plan for, hvordan forvaltningen kan bistå 

erhvervsdrivende, grundejere og beboere med at få aftalt en 

koordineret afhentning af affald. 

De tidlige morgentimer præges af unødvendigt mange skraldebiler, 

som afhenter affald hos erhverv og hos private husholdninger. 

Mange gader er udnævnt til såkaldte ”røde gader”, hvilket betyder, at 

skraldebilerne allerede kører fra kl. 06 i stedet for fra kl. 07. 

Lokaludvalget gør opmærksom på, at afhentning af affald fra 

sorteringspunkter vil støje til gene for omkringboende, jf. 

erfaringerne med afhentning af flasker fra flaskecontainerne. 

Lokaludvalget gør også opmærksom på, at jf. erfaringerne med 

flaskecontainere vil erhvervsdrivende lægge affald i 

sorteringspunkterne, hvorfor de erhvervsdrivende bør medvirke til 

finansieringen af sorteringspunkterne. 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

Indre By Lokaludvalg 


